

Appendix
(Q)

21st April.

think, permit any one, my other Clerk, Mr. Thomas, and myself excepted, to go thither without his being there. The office is never I believe open without some of the Clerks or myself, unless to light the fire. Mr. Ogden did not tell me why he took copies, and I do not know what use he intended to make of them. The notes and memoranda mentioned in the Herald, for the particular use of the Prothonotaries, are not entered in the Register from the words "Table of costs" in the 2d column of the Herald, No. 13, as far as the Erratum in the 3d column; in October last, only the rule beginning at the end of the first column, with the words "Whereas," as far as the beginning of the second column, at the words, "Judgment ordering an Enquête," were entered in the Register.

(Signed) H. FRASER.

Sworn in open Court, }
this 5th February, 1816. }

(Signed) P. BEDARD, J. P.

A true copy.

THOMAS & FRASER, P.

D, No. 2.

THREE-RIVERS, ss.

Augustus Bostwick, being sworn, deposeth and saith as follows: I know the paper, the Herald No. 13, marked A, shewn to me; I believe it is printed at Montreal, I have read the article therein subscribed, "A friend to Justice," and the article following I did not read; and having read that paper, deposeth as follows: There are in the article commencing with the words, "Article first" in the 5th column of the first page, and finishing before the Erratum, in the third column of the second page, notes and memoranda which were not in October last entered in the Register. They are all numbered from No. 1 to No. 12. There are some which are not numbered, there are three in the Gazette which are not numbered. In October last Mr. Ogden asked me whether he might take a copy of the rules; and having asked Mr. Fraser whether Mr. Ogden might take them, Mr. Fraser then or some time afterwards told me, Mr. Ogden's Clerk might copy them at the office. Mr. Charles Lafresnaye, Mr. Ogden's Clerk, took copies of all the rules, papers and notes, which were in the file I have mentioned. Some time afterwards Mr. Antrobus copied the rules, and all the papers I have mentioned, from the copy made by Mr. Lafresnaye, in which I assisted him. Mr. Foucher and Mr. Bowen have had copies of several of the rules, at various times. I copied them by order of Mr. Fraser. I copied the tariff and some other paper, which I do not recollect. I copied the rule beginning in the writing with the words "Article first," and ending at the beginning of the second page, at the word "Table of Costs," and the papers numbered, No. 1 and No. 8, I only copied those which Mr. Fraser directed me to copy. I do not know that others have had copies of those papers, notes and memoranda. I do not know whether copies of all those papers have been given to any one except Mr. Lafresnaye, but it might have happened that they may all have been copied at several times by myself; I mean the papers which I have first mentioned, from No. 1 to No. 12, and the four which are not numbered. I did not copy any other of those Papers, except those Mr. Fraser told me to copy as aforesaid.

(Signed) AUGUSTUS BOSTWICK.

Sworn in open Court, this }
5th February, 1816. }

(Signed) P. BEDARD, J. P.

A true Copy.

THOMAS & FRASER, P.

D, No. 3.

THREE-RIVERS, ss.

Uriah Judah, after being sworn, deposeth and saith, as follows: I am a Clerk in the Prothonotaries' Office. I know the Herald No. 13, marked A, now shewn to me, I have read it. I remarked in it a paper, signed "A friend to Justice," and also the paper which follows, beginning by "Article premier," and ending before the Erratum, in the third column of the page, I cannot say whether that paper contains a true copy of the paper deposited in the Office, I mean the notes and memorandums given for the use of the Prothonotaries, which are in a separate bundle of papers, they are numbered from No. 1 to No. 12, four are not numbered. I have not a knowledge that copies were given of the above-mentioned papers, to any person; if any had been copied, I would have known, except during my sickness. I returned to the office some time after the October Term last, about the twenty-fourth of October. I was confined from the nineteenth of August, till a few days, before I returned to the office.

(Signed) U. JUDAH.

Sworn in open Court, this }
5th February, 1816. }

(Signed) P. BEDARD, J. P.

A true Copy.

THOMAS & FRASER, P.

D, No. 4.

THREE-RIVERS, ss.

Charles Thomas, Esquire, one of the Prothonotaries of the Court of King's Bench, being sworn, deposeth and saith as follows: I know the paper intitled the Herald, No. 13, marked A, shewn to me; I have not read it, but the contents have been read to me. The Tariff contained

mon office: Mr. Judah a la clef de l'office et ne permettroit pas, je crois, à qui que ce soit, excepté mon autre Clerc, Mr. Thomas ou moi d'y aller, sans qu'il y fût: l'office n'est jamais, je crois, ouvert sans quelqu'un des Clercs ou moi-même, si ce n'est pour allumer le feu. Mr. Ogden ne m'a pas dit pourquoi il prenoit des copies, et je ne sais pas quel usage il en vouloit faire. Les notes et memorandum mentionnés dans le Herald, pour l'usage particulier des Prothonotaires, ne sont pas entrés dans le registre, depuis les mots, "Tables de frais dans la 2d. colonne du Herald, No. 13. jusqu'à l'erratum dans la 3e. colonne," il n'y avoit dans le mois d'Octobre dernier, que la règle qui commence à la fin de la 1e. colonne par les mots "où que" jusqu'au commencement de la seconde colonne aux mots "sentence qui ordonne enquête" qui étoit entrée dans le registre.

(Signé) H. FRASER.

Assermenté Cour tenante, }
Ce 5e. Février, 1816. }

(Signé) P. BEDARD, J. P.

Pour vraie Copie,

THOMAS & FRASER P.

D, No. 2.

TROIS-RIVIERES, ss.

Augustus Bostwick, après avoir prêté serment, dépose et dit, comme suit: Je connois la Gazette le Hérald, No. 13, cotée A, à moi exhibée, je crois qu'elle est imprimée à Montréal, j'y ai lu l'écrit souscrit "A friend to Justice" et l'écrit suivant je n'ai pas lu (et après avoir lu ce papier a déposé, comme suit:) Il y a dans l'écrit, qui commence par les mots "article premier" dans la cinquième colonne de la première page et fini devant "l'erratum" dans la troisième colonne de la seconde page, des notes et memorandum qui n'étoient pas entrés dans le registre dans le mois d'Octobre dernier, et il y en a qui ne sont pas encore entrés dans le registre: ils sont tous numérotés depuis No. 1, jusqu'à No. 12: il y en a qui ne sont pas numérotés; il y en a trois dans la Gazette qui ne sont pas numérotés. Dans le mois d'Octobre dernier Mr. Ogden m'a demandé s'il pouvoit prendre une copie des règles, et ayant demandé à Mr. Fraser si Mr. Ogden pouvoit les prendre, dans le moment ou quelque tems après, Mr. Fraser m'a dit que le Clerc de Mr. Ogden pouvoit les copier au Greffe. Mr. Charles Lafresnaye, le Clerc de Mr. Ogden, a pris des copies de toutes les règles, papiers et notes qui étoient dans la liasse dont je viens de faire mention; Quelques jours après Mr. Antrobus a copié les règles et tous les papiers que je viens de mentionner, d'après la copie qu'avoit prise Mr. Lafresnaye, à quoi je lui ai aidé: Mr. Foucher et Mr. Bowen ont eu copie de plusieurs des règles en différens tems; je les ai copiées par ordre de Mr. Fraser, j'ai copié le Tarif et quelqu'autre dont je ne me rappelle pas, j'ai copié les règles commençant dans l'écrit par les mots "Article premier" et finissant au commencement de la seconde page au mot "table de frais" et les papiers numérotés 4 et 8; je n'ai copié, que ceux que Mr. Fraser m'a ordonné de copier, je n'ai pas connoissance que d'autres aient eu des copies de ces papiers, notes et memorandum, je n'ai pas connoissance que copies de tous ces papiers aient été données à aucune autre personne, excepté à Mr. Lafresnaye, mais il auroit pu arriver que toutes auroient pu être copiées en différens tems par moi, j'entends les pièces que je viens de mentionner, depuis No. 1, jusqu'à No. 12, et les quatre qui ne sont pas numérotés: je n'ai copié aucun autre de ces papiers, excepté ceux que Mr. Fraser m'a dit de copier ainsi que mentionné ci-dessus.

(Signé) AUGUSTUS BOSTWICK.

Assermenté Cour tenante, }
Ce 5e. Février, 1816. }

(Signé) P. BEDARD, J. P.

Pour vraie Copie,

THOMAS & FRASER, P.

D, No. 3.

TROIS-RIVIERES, ss.

Uriah Judah, après serment prêté, dépose et dit, comme suit: Je suis Clerc, dans le Bureau des Prothonotaires, je connois le Herald No. 13, coté A, à moi exhibé, je l'ai lu, j'y ai remarqué un papier signé, "A friend to Justice" et aussi le papier qui suit, commençant par "article premier" et finissant devant l'erratum, dans la troisième colonne de la page; je ne puis dire si ce papier contient une vraie copie de celui qui est déposé dans le Bureau; j'entends dire les notes et memorandum donnés, pour et à l'usage des Prothonotaires, qui se trouvent dans une liasse de papiers séparés; ils sont numérotés depuis No. 1, jusqu'à 12, il y en a quatre qui ne sont pas numérotés, je n'ai pas connoissance qu'il ait été donné copies des papiers ci-dessus mentionnés, à aucune personne: s'il y en avoit eu de donné, je l'aurois su, excepté durant ma maladie, j'ai retourné à l'Office quelque tems après le Terme d'Octobre dernier, vers le vingt-quatre d'Octobre: j'ai gardé ma Chambre, depuis le dix-neuvième d'Août dernier, jusqu'à peu de jour avant mon retour à l'Office.

(Signé) U. JUDAH.

Assermenté Cour tenante, }
Ce 5e. Février, 1816. }

(Signé) P. BEDARD, J. P.

Pour vraie Copie,

THOMAS & FRASER, P.

D, No. 4.

TROIS-RIVIERES, ss.

Charles Thomas, Ecuyer, un des Prothonotaires de la Cour du Banc du Roi, après avoir prêté serment dépose et dit, comme suit: je connois le papier intitulé le Herald, No. 13, coté A, à moi exhibé; je ne

Appendice
(Q)

21e. Avril.